
 
 
17th August 2023 
 
 
Shantou University, 
No. 243, Daxue Road, Jinping District, 
Shantou, Guangdong 
China 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dear John 
 
  
It is my pleasure to invite you to come to Robert Gordon University (RGU), Aberdeen for an 
academic visit from the 18th to 19th November. 
As per discussion, we shall be discussing a number of items: 

 Research discussion 
 Joint doctoral training programme (JDTP) between RGU and Shantou University 
 Staff and student exchanges 
 Study tours 

  
The Vice Principal (Research and Community Engagement), Dean of Graduate School and I will 
be hosting you  
And we would provide you with local hospitality. 
Please let us know what we can help with your travel arrangement. 
  
I also understand you need this email for an approval for travel from your University, please let 
them know I shall be the point of contact. 
  
Thank you and see you in November. 
  

 
 
Professor Andy Chan  
Dean, School of Engineering 
 
 



2023 年 8 月 17 日
汕头大学，
金平区大学路 243 号，
广东汕头
中国

尊敬的 John

我很高兴邀请您来阿伯丁的罗伯特·戈登大学（RGU）参加 11 月 18 日至 19 日的学术访
问。根据讨论情况，我们将讨论一些项目：

研究讨论
RGU 与汕头大学合办博士生培养计划
师生交流
本科生交换游学

副校长（研究和社区参与）、研究生院院长和我将接待您，我们将为您安排当地的接待。
请告诉我们可以为您的旅行安排还需要提供什么帮助。

我也知道你需要这封电子邮件来获得你所在大学的旅行批准，如果需要请让他们知道我
是联络人。

谢谢，十一月见。

Andy Chan, 教授
工程学院院长
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